
   
 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ  ΝΗΣΩΝ 
 
 
                                            ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  
Από τα πρακτικά της με αριθμό 16ης/2015, συνεδρίασης του 
Περιφερειακού Συμβουλίου την Κυριακή 2 Αυγούστου 2015 στην Ζάκυνθο.  
 
 
Αριθ. Απόφασης   152-16/2015      ΠΕΡΙΛΗΨΗ : Η εκρηκτική κατάσταση 
στο Νοσοκομείο Ζακύνθου.   
   
 
    Στην Ζάκυνθο, σήμερα ημέρα Κυριακή  και ώρα 10:00 συνήλθαν τα  
μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας  Ιονίων Νήσων που 
αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 25ης Μαΐου 2014 και ανακηρύχθηκαν 
με την υπ΄ αριθμ.827/2014 απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου 
Κέρκυρας, κατόπιν της με αριθμ. πρωτ. οικ. 69708/28325 προσκλήσεως  
του Προέδρου του Περιφερειακού Συμβουλίου  κου Μωραΐτη Χρήστου, η 
οποία επιδόθηκε μέσα στη νόμιμη προθεσμία  σύμφωνα  με τις  διατάξεις 
του άρθρου 165 Ν.3852/2010. 
  
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 

1. Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ 
2. Χαρίλαος Μαρκουτσάς του Διονυσίου Γραμματέας του Π.Σ. 
3. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
4. Διονύσιος  - Φώτιος ( Σάκης)  Τσούκας του  Παναγιώτη 
5. Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου 
6. Μαρίνα   Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
7. Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου 
8. Ιωάννης  Κουλούρης   του Ανδρέα   
9. Θεόδωρος   Μπούκας   του  Ιωάννη 
10. Σπυρίδων  Τσιντήλας  του  Χρυσοστόμου  
11. Ανδρόνικος( Νικόλας)  Βαλλιανάτος  του   Σωτηρίου 
12. Αικατερίνη   Βαγγελάτου   του  Γερασίμου 
13. Νικόλαος   Ποταμίτης  του  Βαπτιστή 
14. Διονύσιος   Μπάστας  του  Παύλου 
15. Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου   
16. Σπυρίδων  Σπύρου  του  Πέτρου 
17. Θεόδωρος  Βερύκιος   του  Δημητρίου  
18. Ηλίας  Μαλλιάς  του  Νικολάου  
19. Γεώργιος   Τσιλιμιδός   του  Γερασίμου 
20.  Ιωάννης  Κορφιάτης  του Χαραλάμπους 
21. Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου 
22. Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου 

 
 



Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν  οι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι:  
1. Θεόδωρος  Καμπίτσης  του  Αναστασίου 
2. Χρήστος Άνθης του Κων/νου Αντιπρόεδρος του Π.Σ. 
3. Αλέξανδρος  Μιχαλάς  του  Διονυσίου  
4. Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις 
5. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
6. Σπυριδούλα –Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου 
7. Κων/νος Γκούσης του Θεοδώρου 
8. Σταύρος Γρηγόρης του Γεωργίου 
9. Λουκία Κατοπόδη του Αντωνίου 
10. Παναγιώτης Φιλίππου του Γεωργίου 
11. Σουσσάνα Πεφάνη του Άγγελου 
12. Παναγιώτης (Τάκης ) Μεταλληνός του Νικολάου 
13. Ευστάθιος  Σωτήριος  Κουρής  του  Σπυρίδωνος 
14. Δημήτρης Μπιάγκης του Σπυρίδωνος 
15. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
16. Χρύσανθος Σαρλής του Μιχαήλ 
17. Πραξιτέλης Σούνδιας του Δημητρίου 
18. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος  
19. Αλέξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου 
 

 
    Διαπιστώθηκε  ότι  υπάρχει   η  νόμιμη  απαρτία, επειδή  σε  σύνολο 
σαράντα ένα ( 41) Περιφερειακών  Συμβούλων βρέθηκαν  παρόντες 
εικοσιδύο  (22) και ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
  Μετά την εκφώνηση του καταλόγου προσήλθαν οι Περιφερειακοί 
Σύμβουλοι κ.κ., Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις και Σπυριδούλα 
–Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου, Σουσσάνα Πεφάνη του Άγγελου, 
Σταύρος Γρηγόρης του Γεωργίου 
 
 

 
   Στη  συνεδρίαση  ήταν παρόντες, ο Αντιπεριφερειάρχης  Λευκάδας κ. 
Θεόδωρος Χαλικιάς, ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Κεφαλονιάς κ. Παναγής 
Δρακουλόγκωνας,  η Αντιπεριφερειάρχης  Κέρκυρας κα  Νικολέττα  Πανδή, 
και ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Ζακύνθου κ. Ελευθέριος Νιοτόπουλος. 

 
--------Παράλειψη---------- 

 
 

 
 
Θέμα 4ο Η.Δ.:  Η εκρηκτική κατάσταση στο Νοσοκομείο Ζακύνθου.   
 
  
   Με την έναρξη της συζήτησης ο  Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Ιωάννης 
Κορφιάτης του Χαραλάμπους εισηγήθηκε τα κάτωθι:  
  
                                                          
                             







 
 
 

--------Παράλειψη---------- 
 

 Στη συνέχεια ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Νικόλαος   Ποταμίτης  του  
Βαπτιστή εισηγήθηκε τα κάτωθι: 
 

  ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ  

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΖΑΚΥΝΘΟΥ 

                                                                                          Ζάκυνθος  
31//7/2015 

  

Προς : Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων 

  
  

Aυτά είναι τα πραγματικά προβλήματα για τα 
οποία   το Νοσοκομείο μας  βρίσκεται στα 

όρια της κατάρρευσης! 

  

  

     Άδεια ράφια  από υγειονομικό υλικό,    λιγότερα φάρμακα και 
αυτά   αναποτελεσματικά  και  με  πολλές παρενέργειες   λόγω των 
αντιγράφων,  καρκινοπαθείς και χρονίως πάσχοντες   χωρίς  τα 
απαραίτητα φάρμακα  που θα τους έσωζαν τη ζωή,  καύσιμα από  
χορηγούς,   έρημα   από εργαζόμενους τμήματα λόγω  αποχωρήσεων 
που δεν αντικαθίστανται, εργαζόμενοι που συνεχώς μετακινούνται  
από  τμήμα σε τμήμα για να καλυφθούν τα κενά  και που οι 
περισσότεροι εργάζονται  χωρίς  ρεπό για μήνες,   η κάνουν 
υπέρβαση ωραρίου εργασίας  σε βάρος της ασφάλειας της δικής αλλά 
και των ασθενών. 

 Στα παραπάνω προστίθεται  δυσμενώς  τόσο η κατά 30% μείωση 
του προϋπολογισμού  για το 2015 ( πάνω από 1.500.000 Ε λιγότερα 
από τις ανάγκες)  όσο και  η υπολειτουργία του ΠΕΔΥ που  ΈΧΕΙ 



αυξήσει  κατά πολύ  την  ανάγκη παροχής πρωτοβάθμιων υπηρεσιών 
απ/…ό ένα νοσοκομείο που ήδη φυλορροεί.   

Ειδικά  όσο αφορά το Πρόγραμμα Προμηθειών  Υγειονομικού  
υλικού το προβλεπόμενο κονδύλι για το 2015   επαρκεί  ( χωρίς  
πρόσθετη επιχορήγηση) μόνο για λειτουργία   μέχρι  και το μήνα 
Αύγουστο με βάση τη μέση μηνιαία κατανάλωση ( ποσοτικά και 
ποιοτικά ) που προκύπτει από τα στατιστικά στοιχεία του 2012 και 
2013, 2014.  

 Στην πράξη δηλαδή  υπάρχει σοβαρός κίνδυνος  να σταματήσουν  τα 
προγραμματισμένα  χειρουργεία με αμφίβολο το αν θα μπορούν να 
αντιμετωπίζονται  χειρουργικά  με επάρκεια και ασφάλεια  όλα τα 
έκτακτα περιστατικά  σε ένα μάλιστα νησιωτικό περιβάλλον με ότι 
αυτό  συνεπάγεται για την  δυνατότητα  άμεσης  διακομιδής  των 
ασθενών .    

  Τότε θα πρόκειται για  μια  απίστευτη ταλαιπωρία  των ασθενών  
που είτε προγραμματισμένα   θα μεταφέρονται στην Πάτρα,   είτε  
κάποιοι,     ακόμα  και για επείγουσες  καταστάσεις θα διακομίζονται  
με  κίνδυνο την ίδια τη ζωή .   Και όλα αυτά σε ένα νησί που κάθε 
καλοκαίρι το επισκέπτονται μέχρι  και  ένα εκατομμύριο τουρίστες με 
διαμονή 7-10 ημέρες.  

 Αν περάσει αυτή η χρηματοδοτική υποβάθμιση  του Νέου Γενικού 
Νομαρχιακού Νοσοκομείου  Ζακύνθου    ο δρόμος για μετατροπή του 
σε αναβαθμισμένο Κέντρο  Υγείας  είναι  ανοιχτός. 

Κεντρικό πρόβλημα  θεωρούμε ότι αποτελεί η  σημαντική 
δυσλειτουργία  του νοσοκομείου μας που προκύπτει από 
την ουσιαστική  απουσία Διοικητού  που να λύνει 
προβλήματα τους τελευταίους 6-9 μήνες. Ουσιαστικά δεν 
διαθέτουμε πια ΔΣ μετά την παραίτηση των μελών  του.   
Περιμένουμε την άμεση  αντικατάσταση του Διοικητού και 
την αποτελεσματικά  λειτουργία του ΔΣ του  Νοσοκομείου 
μας 

A. ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ  ΤΗΣ 
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΟΥ  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ  ΚΑΙ ΤΗΣ  
ΑΠΟΠΛΗΡΩΜΗΣ   ΕΦΗΜΕΡΙΩΝ –  ΕΞΑΙΡΕΣΙΜΩΝ 

  



      Οι εργαζόμενοι  στο ΠΕΔΥ  (γιατροί  , νοσηλευτές και παραιατρικό , 
που  πολλοί μάλιστα υπηρετούν αποσπασμένοι στο νοσοκομείο μας )     
παραμένουν  απλήρωτοι για εφημερίες και εξαιρέσιμα  για  7 ( επτά)  

μήνες. 

     Χαρακτηριστικά  η «ταμιακή ευχέρεια» του νοσοκομείου μας  
για φέτος μέχρι   σήμερα  ήταν  550.000 Ε …..όταν…. για το 2014 
και μέχρι το   αντίστοιχο  διάστημα  ήταν 1.765.000 Ε. 

      Ο προϋπολογισμός  του νοσοκομείου μας για το το 2015 είναι 
ήδη κατά 30%  μειωμένος σε σχέση με αυτόν του 2014 που και 
αυτός ήταν μειωμένος κατά 20% σε σχέση με το 2013. Το 
μεγαλύτερο όμως πρόβλημα είναι ότι  η όποα πρόσθετη   
χρηματοδότηση δίνεται  πολύ καθυστερημένα ( Αύγουστο – 
Οκτώβρη)   με αποτέλεσμα να μην  μπορούν να τρέξουν έγκαιρα οι 
διαγωνισμοί  και  πολλά από τα κονδύλια να μένουν τελικά 
αναξιοποίητα. Κατά συνέπεια: 

   1) Ασθενείς  που  χρήζουν θεραπείας με φάρμακα Υψηλού 
κόστους για νεοπλασίες η σοβαρές χρόνιες παθήσεις , 
αποκλείονται  όσο αφορά την  εξυπηρέτησή τους  από το 
Νοσοκομείο μας  

      2 ) Συχνές ελλείψεις σε αναλώσιμα  υγειονομικά  υλικά  και 
φάρμακα που εξαιτίας της μειωμένης χρηματοδότησης που πολύ 
συχνά είναι αμφιβόλου ποιότητας και ασφάλειας.  

      3 ) Αδυναμία  αγοράς  καυσίμων και αναλώσιμων υλικών  σε 
σημείο που  η  παραπάνω ανάγκες πέρσι  καλύφθηκαν από δωρεές 
πολιτών ενώ εφέτος  με δυσκολία πληρώθηκε μεχρι τώρα ένα μικρό 
μέρος των οφειλών ενώ παραμένει  ανοιχτή η πιθανότητα να 
σταματήσει  η  προμήθεια πετρελαίου οποτεδήποτε το κρίνει ο 
προμηθευτής. 

        4) Καθαριότητα μόνο για 3,500 τ.μ. από τα 17.000 τ.μ. με ετήσιο 
κόστος 150.000€ που δίδονται σε ιδιωτικό συνεργείο. Tο παραπάνω 
κόστος είναι πολλαπλά περισσότερο από το κόστος για πέντε 
μόνιμες  καθαρίστριες. 

         Υπόψη ότι τα υπόλοιπα 13000 τμ τα καθαρίζει μια  μόνιμη 
καθαρίστρια. Επίσης   παρά την  τεράστια προσπάθεια  της μοναδικής  
καθαρίστριας μας,  στον πρόσφατο έλεγχο  που διεξείγαγε  η 
υγειονομική  υπηρεσία της περιφέρειας διαπίστωσε σοβαρό κίνδυνο 
διασποράς λοιμώξεων λόγω υπολειπόμενης καθαριότητας του 
νοσοκομείου.  



  

     5) Μεγάλη  περικοπή στα κονδύλια για τις εφημερίες των γιατρών , 
που φτάνει  στο 40%   εκείνων που δινόντουσαν  πρίν από δύο έτη.  

      Αποτέλεσμα αυτού είναι   « να παραμένουν ακάλυπτα  από 
συνεχή παρουσία του γιατρού εντός του νοσοκομείου, ζωτικής 
σημασίας τμήματα όπως καρδιολογικό,  χειρουργικό, παθολογικό, 
αναισθησιολογικό και παιδιατρικό ακριβώς επειδή  το νοσοκομείο 
μας για αρκετές ημέρες  λειτουργεί  αντί   με ενεργείς εφημερίες  - 
ως όφειλε  -  με  εφημερίες μικτές και ετοιμότητας, με μόνη  
δικαιολογία   το ότι αυτές είναι φθηνότερες   και ας  « 
κινδυνεύουμε   έτσι θέματα ζωής και θανάτου »  όπως  η Διεύθυνση 
της Ιατρικής υπηρεσίας καταθέτει εγγράφως  και για τρία συνεχή έτη 
στο ΔΣ του  Νοσοκομείου.   

  

    6)Απουσία πια ειδικευόμενων γιατρων από τις κλινικές με 
αποτέλεσμα  τη πολύ μεγάλη  δυσλειτουργία των  Επειγόντων 
ιατρειών  της  καθημερινής    εφημερίας στην οποια βρίσκεται το 
νοσοκομείο μας. Αυτό αποτελεί συνέπεια της αποστροφής των 
ειδικευομένων  από τα νοσοκομεία της περιφέρειας  σε συνδυασμό με 
τον  ελάχιστο αριθμόειδικευομένων που παραμένουν πια στην 
Ελλάδα.  

     Πρότασή μας  είναι  να επιδοτηθεί η θέση των 
ειδικευομένων ( 6-8 γιατροί)     από την περιφέρεια με 
ανάλογο τρόπο και για τον ίδιο λόγο που επιδοτήθηκαν   οι 
θέσεις για Επικουρικούς και Αγροτικούς γιατρούς στη 
Ζάκυνθο  ( Ιατρείο Βολιμών ). 

  

 B.   ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ  ΣΤΕΛΕΧΩΣΗΣ  

Εκκρεμεί μετά από 3½ χρόνια  αφού ολοκληρώθηκε  η  κρίση 
τους ,   οι διορισμός  τριών   γιατρών   που  περιμένουμε   

Παρατηρείται  σημαντική  έλλειψη προσωπικού  που αγγίζει τα 
όρια της ασφαλούς λειτουργίας   με κινδύνους  τόσο για τους 
ασθενείς όσο και για τους εργαζομένους ,   εξαιτίας  των 
συνεχιζόμενων αποχωρήσεων  και του μη διορισμού νέων 
συναδέλφων τα  πέντε  τελευταία χρόνια. . 

  



Συγκεκριμένα σας αναφέρουμε ενδεικτικά : 

  

     1)τον τομέα  της καθαριότητας  (μια καθαρίστρια για 14.000 
τμ και για   365 ημέρες το χρόνο 

     2) Το Τμήμα επειγόντων και το Τμήμα βραχείας  νοσηλείας  

           καλύπτεται  από το ίδιο νοσηλευτικό προσωπικό  που 
όμως ήδη είναι λιγότερο από το προβλεπόμενο   ειδικά για το 
απόγευμα και τη νύχτα. 

      3) Τον τομέα της σίτισης όπου μια μαγείρισσα εργάζεται 
χωρίς ρεπό  365    ημέρες το χρόνο.  

      4)Τον  τομέα της καθαριότητας του ρουχισμού. Που 
εξαιτίας των δύο,προσφάτων συνταξιοδοτήσεων εργάζεται μια 
βοηθός θαλάμου και ένας υπάλληλος τεχνικής υπηρεσίας 
αποδυναμώνοντας παράλληλατα τμήματα από τα οποία  
αποχώρησαν 

      5)Το Ακτινολογικό Τμήμα  παραμένουν αχρησιμοποίητα 
τα  μηχανήματα μαστογράφου  και οστικής πυκνότητας  λόγω 
έλλειψης προσωπικού. Στον  Αξονικό τομογράφο εργάζεται ένας 
και μόνο  χειριστής που καλύπτει  σε 24ωρη βάση για 365 ημέρες 
το χρόνο 

      6) Όσο αφορά  τους τραυματιοφορείς , την απογευματινή  
και  νυχτερινή  βάρδια  ένας και σε 24 ωρη  βάση κατά τις 
 αργίες, την καλύπτει   μόνο   ένας εργαζόμενος  ( για επείγοντα , 
κλινικές, μαίευση και  χειρουργεία)   

       7) Στο  τηλεφωνικό Κέντρο  εργάζεται μόνο μία  υπάλληλος 
ώστε 4 – 5  ημέρες τη βδομάδα  να παραμένει  ακάλυπτο για την 
πρωινή βάρδια.  

        8) Τον τομέα  της  μεταφοράς ασθενών  όπου εξαιτίας  
της έλλειψης  πληρωμάτων του ΕΚΑΒ, οι πέντε 
 εναπομείναντες οδηγοί πού νοσοκομείου είναι αναγκασμένοι  να 
καλύπτουν τα επείγοντα περιστατικά   (  με μόνο τον οδηγό χωρίς 
διασώστη ) με ότι αυτό συνεπάγεται για την ζωή και την 
ασφάλεια του  μεταφερόμενου ασθενούς.  Πρόσφατα  προέκυψε 
μάλιστα  να υπάρχει αδυναμία  μεταφοράς αποθεραπευμένων  
αλλά  κλινήρων ασθενών στην  οικία     τους . 



         9)Στον τομέα του Διοικητικού  προσωπικού  αντιστοιχεί 
μόνο ένας  πια   υπάλληλος σε κάθε τμήμα  με συνεχείς 
μετακινήσεις και αυτών των   εργαζομένων   για  κάλυψη 
αναγκών  άλλων τμημάτων. 

        Στο  ίδιο   τομέα  δηλαδή του Διοικητικού προσωπικού , και 
μέχρι το τέλος του  χρόνου θα έχουν  συνταξιοδοτηθεί το 40% 
των εργαζομένων. 

10)     Στο ραφείο του νοσοκομείου  η μία και τελευταία 
εργαζόμενη που είχε απομείνει  συνταξιοδοτήθηκε, με 
αποτέλεσμα  ο ρουχισμός χειρουργείου και του λοιπού 
νοσοκομείου  να  παραμένει χωρίς  διορθώσεις και αναπλήρωση 
για μεγάλο διάστημα . 

 Γ.  ΥΠΕΡΕΡΓΑΣΙΑ  ΣΕ ΤΜΗΜΑΤΑ 

 Χιλιάδες ρεπό  (   500 στην κουζίνα, 150 αιμοδοσία , 300 
ακτινολογικό, θυρωρείο 200 , καθαρισμός 200,  100 νοσηλευτική 
υπηρεσία, 100 μικροβιολογικό, ) εκατοντάδες κανονικές άδειες   και 
πολλά ακόμα  οφείλονται  από τη διοίκηση στους εργαζόμενους χωρίς 
καμία προοπτική να τα πάρουν. 

  Δ.  ΚΛΕΙΣΤΑ ΤΜΗΜΑΤΑ 

        Τα έξη κρεβάτια  της ΜΕΘ παραμένουν κλειστά .  

        Επίσης είναι κλειστή η ψυχιατρική  μονάδα  την ίδια στιγμή 
που καταργούνται μονάδες  ψυχικής υγείας καθώς και 
ψυχιατρικά Νοσοκομεία. 

        Ο μαστογράφος και το μηχάνημα μέτρησης οστικής 
πυκνότητας παραμένουν «ασφαλή» στα κουτιά τους  ελλείψει  
προσωπικού σχετικά  όταν παράλληλα η ανάγκη  για τις 
συγκεκριμένες εξετάσεις  είναι μεγάλη και η δυνατότητα των 
πολιτών να τις κάνουν εξωτερικά συνεχώς περιορίζεται.. 

 Για τα παραπάνω  σοβαρότατα προβλήματα   και μετά την  αδυναμία 
της ΥΠΕ  να τα αντιμετωπίσει  ( εκτός από εξαιρέσεις και  παρά τις  
ευγενείς προθέσεις των υπευθύνων )  οι εργαζόμενοι του νοσοκομείου 
μας  την επόμενη εβδομάδα προχωρούν σε κινητοποιήσεις  
υπερασπιζόμενοι την λειτουργία  του μοναδικου νοσηλευτικού 
ιδρύματος στο Νησί μας. 



 Περιμένουμε   άμεση παρέμβασή σας  σε 
επίπεδο ΥΠΕ και Υπουργείου 

                                                                      

  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                  Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

  
                                         
Ακολούθησε  διαλογική   συζήτηση  και  το θέμα  τέθηκε σε  ψηφοφορία.  
Κατά την ψηφοφορία παρόντες ήταν οι κάτωθι Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 

Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ 
Χαρίλαος Μαρκουτσάς του Διονυσίου Γραμματέας του Π.Σ. 
Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου 
Μαρίνα   Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου 
Ιωάννης  Κουλούρης   του Ανδρέα   
Σταύρος   Γρηγόρης  του   Γεωργίου 
Σπυρίδων  Τσιντήλας  του  Χρυσοστόμου  
Αικατερίνη   Βαγγελάτου   του  Γερασίμου 
Σουσσάνα   Πεφάνη   του  Αγγέλου 
Νικόλαος   Ποταμίτης  του  Βαπτιστή 
Διονύσιος   Μπάστας  του  Παύλου 
Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου   
Γεώργιος   Τσιλιμιδός   του  Γερασίμου 

     Ιωάννης  Κορφιάτης  του Χαραλάμπους 
Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου 
Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου, 
Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις  
 Σπυριδούλα –Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου 
 
  
 
                                --------Παράλειψη---------- 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  κατά  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 
Το Περιφερειακό Συμβούλιο  Ιονίων  Νήσων  ζητά :  

 
1. Την άμεση χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό ώστε 

να αντιμετωπιστεί  η μεγάλη έλλειψη και η μείωση πιστώσεων σε 
υγειονομικό υλικό, σε φάρμακα, σε αντιδραστήρια,  αναλώσιμο 
υλικό κλπ καθώς και για να αντιμετωπιστεί το ζήτημα απαξίωσης 



ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού λόγω μη λειτουργίας τους ελλείψει 
πιστώσεων. 

2. Την άμεση πρόσληψη όλου του αναγκαίου μόνιμου προσωπικού 
όλων των ειδικοτήτων για τη λειτουργία της απαραίτητης στο νησί 
Μονάδας Εντατικής Θεραπείας και την εύρυθμη λειτουργία του 
Νοσοκομείου και των υποστηρικτικών μονάδων ώστε να 
καλύπτονται πλήρως οι ανάγκες των κατοίκων και των επισκεπτών. 

3. Την απαραίτητη προμήθεια για το νοσοκομείο Μαγνητικού 
Τομογράφου (οι πάσχοντες αναγκάζονται να μετακινούνται εκτός 
Ζακύνθου) 

4. Να στελεχωθούν τα πρωτοβάθμια ιατρικά κέντρα Βολιμών καιο 
Κατασταρίου με όλο το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό με σκοπό την 
φροντίδα των κατοίκων των πιο απομακρυσμένων περιοχών.   

5. Να καταργηθεί κάθε συμμετοχή και πληρωμή για ιατρικές 
εργαστηριακές εξετάσεις, φάρμακα και νοσήλεια για όσους 
προσέρχονται να εξεταστούν ή να κάνουν αναγκαίες θεραπείες ή 
επεμβάσεις ανεξάρτητα αν είναι ασφαλισμένοι  ή ανασφάλιστοι 
Έλληνες ή μετανάστες. 

6. Να αντιμετωπιστεί το ζήτημα με τις περικοπές των υπερωριών και 
της μη καταβολής των ημεραργιών. 

7. Να δοθούν κίνητρα για τους ειδικευόμενους ιατρούς ώστε να 
καλύπτονται οι θέσεις του Νοσοκομείου ( π.χ. Η δυνατότητα 
επιδότησης των ειδικευομένων από την Περιφέρεια) 

8. Να οριστεί νέο Διοικητικό Συμβούλιο στο Νοσοκομείο και να γίνει 
άμεση αντικατάσταση του Διοικητή  

9. Άμεση παρέμβαση σε επίπεδο ΔΥΠΕ και Υπουργείου. 
10. Μόνιμο προσωπικό για την καθαριότητα του Νοσοκομείου και όχι 

ιδιωτικά συνεργεία. 
 
 
  Ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου 
δήλωσε ότι ψηφίζει θετικά τις εισηγήσεις διατηρώντας ωστόσο κάποιες 
επιφυλάξεις. 
 
 Η παρούσα  απόφαση έλαβε   αυξ. αριθμό  152-16/2-8-2015.  
 

--------Παράλειψη----------- 
  
Ο  Πρόεδρος  Π.Σ                                           Ο   Γραμματέας  Π.Σ  
 
 
Χρήστος   Μωραΐτης                                        Χαρίλαος Μαρκουτσάς 


